

## 2020 Kentuckiana Chinese Spring Festival Celebration Party Ticket Notice

Dear friends,

The 2020 Spring Festival Gala will be held on February 1<sup>st</sup> (Saturday) at Ursuline Arts Center (please refer to the flyer for more details at <https://acaky.org>). Below is the ticketing/tick information.

In order to get more friends to buy tickets equally and to enjoy the activities before the party as much as possible, all tickets will only be pre-sold at the following selected time and place, on a first-come, first-served basis. Tickets will not be sold at the venue. Ticketing staff do not accept WeChat/telephone/email to book tickets. Tickets sold will not be returned or exchanged.

Each performer will receive a free ticket, please also pick up the ticket at the same time and place. Tickets for performers of 13 years old and above will not have seats assigned. Performers will sit in the designated area on the 2<sup>nd</sup> floor (row T, U and V) as needed.

### Seat:

The auditorium has two levels. In order minimize the interference to the general audience and easier for the performers to go back and forth to the stage, row T and U on the second floor are reserved for the performers, and no seat number is assigned. The seats on the first floor and row R and S on the second floor are for the general audience, and the seats can be selected when purchasing tickets. Young performers (age 5 – 12) need to be accompanied by parents, they can be with their family members in the general audience area but it is recommended to choose the seats near the sides for easy access.

### Tickets Time:

Tickets are sold only at the time and location listed below. No order is accepted via phone, email or WeChat! Please watch for the notice if there is any change.

1/11 (Saturday)	3PM- 5 PM
1/12 (Sunday)	3PM- 5 PM
1/18 (Saturday)	3PM- 5 PM
1/19 (Sunday)	3PM- 5 PM

### Tickets Location:

Kentuckiana Chinese School  
12305 Westport Rd Suite 202 Louisville, KY 40245

**Notes:** Tickets availability will be updated from time to time. When tickets are sold out before 1/19, we will cancel the rest of tickets time.

### Price:

- 13 years of age and older): \$5
- 5 – 12 years old): \$3
- 4 years and younger: no tickets are needed

### Payment Method:

For easy process, we accept cash only.

**Notes:** There will be no tickets to be sold on site nor anyone be there to handle ticket related issues. Tickets are required for entry. Please be sure to bring your tickets.

For any questions or more information, please contact Tiegang Xie at 502-386-5978  
Come get your tickets before they are sold out.

Event Location Link (5. Ursuline Arts Center):

<https://www.shslou.org/apps/pages/about/campus>

Wishing you a happy Chinese New Year!

Hosts: Association of Chinese Americans in Kentuckiana (ACAK) and Kentuckiana Chinese School (KCS)

## 肯印华人 2020 年春节联欢会 票务通知

朋友们好！肯印华人 2020 年春节晚会将于二月一日下午一点三十分在 Ursuline Arts Center 举行（详细内容请看联欢会海报 <https://acaky.org>）。下面是售票/取票信息。

为了争取更多朋友平等购票和届时尽可能多的时间享受晚会前各项活动，所有门票只有在以下时间地点预售并选择座位，先到先得，届时会场不会出售门票。票务人员不接受微信/电话/电子邮件等方式预定门票。售出的票一律不退换。

每个演员将会得到一张免费票，也请在同样的时间地点取票。13 岁及以上演员的票无座号，坐二楼指定位置 (T, U 和 V 三排)。

### 座位：

会场有两层观众席。为方便演员进出，准备及不影响其他观众，二楼(T 和 U 两排)预留给演员，不分配座位号。一楼和二楼 R 和 S 两排座位面向普通观众，在购票/取票时可以选择座位号。12 岁以下小演员需有家长陪同，可以选择普通观众席的位置，建议选取两侧座位以便进出。

### 售票/取票时间：

票只在规定之间和地点出售。不接受其它形式的预定。以下是暂定时间。如有改动，将会通知。

1/11 (星期六)	3PM- 5 PM
1/12 (星期日)	3PM- 5 PM
1/18 (星期六)	3PM- 5 PM
1/19 (星期日)	3PM- 5 PM

**售票地点：**肯印中文学校（校址：12305 Westport Rd Suite 202 Louisville, KY 40245）

**注：**票务组会动态发布门票剩余情况。如门票提前售罄，会取消剩余的售票时间并通知大家。

### 票价：

- 13 岁及以上: \$5
- 5-12 岁: \$3
- 4 岁及以下: 不需要票

### 收费方式：

我们接受现金，不接受信用卡及支票。请准备好合适的金额购票。

**注：**因届时无专人处理票务问题，入场凭票，请大家务必保管好自己的票和记得带上票。

如有问题或需更多信息，请联系谢铁钢 502-386-5978  
欢迎大家踊跃购票，并预祝新春快乐！

联欢会地址（图中 5：Ursuline Arts Center）  
<https://www.shslou.org/apps/pages/about/campus>

主办单位：肯印美华协会，肯印中文学校